
JUDETUL ARGES
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BEREVOESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi 29.04.2022 la sediul Consiliului Local Berevoeqti, cu prilejul

linerii qedinlei ordinare de lucru .

$edinfa incepe la ora 7400 , participd 12

d-l consilier Pan[ Iancu . La qedin![ participd
secretar general Leca Andra gi 2 invitati.

consilieri din 13 in funclie . Lipseste
d-l primdr Proca Florin Bogdan , d na

$edinla este legal constituit[, aceasta a fost
comunei B erevoeEti prin adresa nr.2650 l2l .0! .2022.

legal convocatd de primarul

Preqedintele de qedin!6 este d-1. consilier Fr6!i15 Gheorghe carc ia loc la
prezidiu qi prezintd proiectul ordinii de zi:

I".Prezentarea procesului verbal de la gedin{a anterioar[, prezintl
doamna secretar general Leca Andra.

2.Proiect de hotlrffre privind numirea domnului llinca
de administrator al SC Servicii Edilitare Berevoeqti SRL.

Viorel in functiat

3.Proiect de hotlrfire privind aprobarea contului de execu(ie al bugetului
local de venituri. qi cheltuieli la 31.03.2022.

4.Proiect de hotir0re irivind aprobarea Statutului comunei Berevoeqti,
jude(ul Arge,s.

S.Proiect de hotlr6re privind aprobarea Regulamentului de organizare
qi func{ionare a Consiliului Local Berevoeqti.

6.Proiect de hotlrAre privind aprobarea documenta{iei tehnico
economice, studiul de fezabilitate, devizul general qi indicatorii tehnico
economici pentru obiectivul Extindere retea de canalizare in comuna
Berevoesti, judetul Arges.

T.Proiect de hotlrffre privind participarea la Programul privind
reducerea emisiilor de gaze cu efect de seri in transporturi, prin promovarea
infrastructurii pentru vehiculele cu transport rutier nepoluant din punct de

vedere energetic:statii de reinclrcare pentru vehicule in localiti{i cu proiectul
Sta{ii de reincircare pentru vehicule electrice in comuna Berevoeqti, jude(ul
ArgeE qi aprobarea fazelor Nota conceptuali qi Tema de proiectare pentm
obiectivul de investitie Sta(ii de reincircare pentru vehicule electrice in comuna
BerevoeEti, jude{ul Argeq

S.Diverse
D-l primar propune introducerea pe ordinea de zi a incd 1 punct qi anume:

-Proiect de hotlr6re privind aprobarea proiectului Centru Comunitar lntegrat
in comuna Berevoeqti, jude{ul Argeq.



D-l Badea:AE vrea s5 o intreb pe d na secretar, dou[ lucruri importante qi

anume:primul lucru ,ce gtie de preEedintele comisiei K3, nu a venit, deqi a convocat

;edinla.
D-na Leca: D-l Pislaru m a sunat la ora 1315 qi mi a comunicat cE nu ajunge , d-l Pand

m a sunat qi mi a spus cd nu ajunge iar cl-l Herlea intdtzie.
D-l Badea:Noi nu am putut sd ne intrunim , nu am putut sd discutdm, nu am putut sd

aducem amendamente, nu am intocmit avize.Este lega.l punerea pe ordinea de zi a
proiectelor de hotdrdre ftrd avintl comisiei K3, pentru c5 qtili comisia K3 se ocup[
in primul rdnd cu respectarea drepturilor cetdleneqti.Trebuiau intrunite comisiile
pentru a veni cu amendamente.Sunt doui lucruri importante statutul comunei Ei

regulamentul Consiliului Local.Este legal o dstfel de qedin!6 unde comisia K3 nu s

a intrunit deEi Etili cd, ali anunlat ordinea de zi inainte de PaEte.De ce apar doud

procese verbale pe grup?
D-na Leca:Spdinla din 11.04.2022 nu s a linut
D-l Badea:Cirm, eu am vdzut acolo cd s a linut?!
D-naLeca:Nusalinut
D-l Badea:Ba da, amvdzut c5 s a dat citire ordinii de zi.

D-na Leca:Nu s a dat citire ordinii de zi
D-l Badea:Cum a retras iniliatorul , pe ce motive acest proiect de hot[rdre?

D-na Leca:Au fost prezenli inilial 6 consilieri ,apoi a venit qi cel de al qaptelea,

motivul iniliatorului de arctrage de pe ordinea de z\ proiectul de hotdrAre deoarece

doreEte Ed fie prezentitoli consilierii pentru votarea acestui proiect.

D-l Badea:$i din ce motive nu s a continuat qedinfa?Ordinea de zi avea 3 puncte

:prezentarea procesului verbal qi intrebdri qi interpeldri.Sub ce motiv nu s a linut
?Dar de ce Eedinla a fost suspendatd pentru ci mai erau cele doud puncte, procesul

verbal qi intrebSri qi interpeldri, nu aveali dreptul sd suspendali definitiv aceastd

qedin!6.in aceastd qedin![ pentru a se citi procesul verbal de acum doud gedinle mi
se pare abuziv qi ilegal.Am rdmas surprins.De ce nu s a aprobat procesul

verbal?Pentru ci astdzi nu pot s5 infeleg.Prin urmare avem doud lucruri importante

Ei absurde, 1 nu avem avizele comisiei K3 deqi ali scris cd toate comisiile trebuie s[
emitd avize qi doui procese verbale de data trecut6.

D-l Primar:Ce va refinut sI nu faceli avizele?

D-l Badea:Nu a fost prezent preqedintele

D-l Primar:Dar puteali sd faceli avizele
D-l Badea:N ai cum trebuia semnat de preqedinte Ei secretar.Avizele nu pot fi emise

de secretar gi de 1 membru.
D-l Primar:Puteali face m[car proces verbal
D-l Badea:Poli s[ pui pe ordinea de ziproiecte frr6 aprobarea comisiei K3?
D-na Leca:Am avize de la comisia K1 si K2.
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D-l Badea:Trebuia sE anunlafi inainte de a incepe Eedinla cd aceast[ comisia K3 nu

s a intrunit, nu au fost-emise avizele necesare proiectelor de hotSrdre.$i a doua

intrebare cu procesul verbal de la qedinla anterioard
D-l Primar:Am constatat cd sunt pulini consilieri qi am retras de pe ordinea de zi
proiectul de hotdrdre.Nu a fost o qedinli.
D-l Badea:De ce nu s a linut qedinfa?
D-l Primar:Am retras de pe ordinea de zi acest proiect,Ce vi s a pdrut dvs ilegal Ei

abuziv?
D-l Badea:$edinla avea cvorum qi a fost deschisd
D-l Primar:Nu a fost deschisl
D-l Badea:Sub ce motiv nu s a finut? '
D-l Primar:Am retras de pe ordinea de zi proiectul de hotdrdre
D-l Badea:in Eedinla ordinard nu ai cum sd vi cu suplimentarea ordinii de zi.Nici
macar nu ali venit dvs d-le primar sau d -1 vice sd ne spuneli cd vreli sd

supliment[m.Citeqte acum d I preEedinte aceasti suplimentare.
D-l Viceprimar:Am dat acest proiect suplimentar comisiilor.
D-l Badea:Noi trebuie sd facem lucruri bune pentru cetSleni respectdnd

legea.Proiectul acesta de hotdrdre eu nu pot s[ 1 vdd intr o jumdtate de o16, am nevoie

de timp pentru a'md informa, pentru a afla Ei dup[ aceea pentru a decide.C0nd s a

hotdrdt in Consiliul Local proiect de hotdrdre pentru numirea d lui Ilinca
Viorel?Urma ca noi in Consiliul Local s[ venim cu propuneri, s[ discutSm, sd

analizdm criteriile pe baza cdrora vom numi administrator, dupd care sd ludm o
hotdrdre pe cine sprijinim Ei dvs venili cu un proiect de hot[rdre prin care numili qi

persoana.Corect ar fi fost respectdnd Consiliul Local sI spuneli acolo in persoana d

lui Ei 15sa!i puncte-puncte qi aici veneau propunerile, se vota qi aqa era corect

D-l Primar:A fost propunerea d lui viceprimar, altd propunere nu a fost
D-l Badea:Consiliul Local trebuie sd analizeze pentru o astfel de persoand ,va
conduce aceast[ firm[ care va rdspunde de distribuirea apei in comund.Printre altele

va r[spunde in primul rdnd de prelul care se va fixa pe m/c
D-l Primar:Preful va fi stabilit de Consiliul Local
D-l Badea:Vreau sd qtiu, aceastd persoand,sd vind aici in fala Consiliului Local sd

prezinte cum are in vedere pentru imbundtSlirea distribuirii cu apS.Cdnd trebuia sd

facem propuneri?
D-l Primar:Dacd aveali o alti propunere oricdnd puteali sd venili cu ea.A fost o
singurd propunere, cea a d lui viceprimar Ei eu am linut cont de ea

D-l Badea:Proiectele de hotdrdre de pe ordinea de zi de astdzi nu au labazd avizel.e

comisiei K3.Eu propun amdnarea gedinlei
D-l Pduna:Comisia Kl a linut qedinla

Se supune vot amdnarea ;edinfei qi este respinsS .

D-l Badea pdriseEte sala de sedint6.



Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu toate cele 9 puncte qi este aprobat cu 7
voturi pentru gi 2 ablineri (d-1 Busuioc Gheorghe ;i d-l Schioapa Daniel)
D-l consilier Pislaru Dragoq Nicolae ajunge la qedinld la ora l4as'

Se trece la pct.1 la care d-na secretar general prezintl procesul verbal al
qedinlei care s-a desfEEurat in data de 31 .03.2022 qi 11.04.2021.
Nefiind aduse amendamente este supus la vot procesul verbal qi este aprobat cu 8

voturi pentru 2 ablineri ( d -l consilier Busuioc Gheorghe qi d-l consilier Schioapa

Daniel).
D-l consilier Herlea Irinel ajunge la qedinla Ia ora l4s0

2 .Proiect de hotlrire privind numirea domnului llinca Viorel in func(ia de

administrator al SC Servicii Edilitare Berbvoeqti SRL.
Sunt prezentate: proiectul de hotirdre , expunerea de motive a primarului comunei
Berevoeqti qi raportul de specialitate .Prezintdd-na secretar LecaAndra.
D-l Primar:Acest administrator lucre azd practic in subordinea Consiliului Local .Nu
poate s5 ia decizii, sd stabileasc[ prelul pe mc de ap6, angajdrile.Ne am g6ndit la d I

Ilinca impreun6 cu d I viceprimar ,tindnd cont de vasta experienld carc a avut o de a

lungul timpului, a lucrat cu buget local, este responsabil qi am vrut s[ nu fie implicat
in politicd qi ddnsul nu este.Dacd dvs venili cu o a1t6 opliune , eu sunt de acord sd

revoc acest punct de pe ordinea de zi, dac6 dvs aveli o propunere mai bund
D-l Pduna:Este o chestiune de mare responsabilitate qi de mare curaj pe care d l Ilinca
qi I asum6.De a lungul anului am avut probleme cu acest sistem de alimentare cu apd

datoritd situaliilor prevdzttte qi neprevdzute care au apSrut.A fost o alegere

bund,Comisia Kl a dat avizul favorabil.
D-l Bumbeneci:Trebuie sd se implice in mod deosebit.Dacdlunar cineva nu merge

din poarta n poarta ,nu facem nimic.
D-l Primar:Aceastd firmd se autofinan[eazdnu mai primeEte bani de la primdrie.Dacd

nu incaseazd nu iqi iau salariile.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rAre qi cu 10

voturi pentru qi I ab(inere (d-l consilier Busuioc Gheorghe) este adoptatl
H.C.L. Berevoeqti nr.20 din 29.04,2022.
3. Proiect de hotirire privind aprobarea contului de execu{ie al bugetului local
de venituri qi cheltuieli Ia 31,03.2022,
Sunt prezentate: proiectul de hot[rdre, referatul de aprobare al comunei Berevoegti

, raportul de specialitate Ei anexele proiectului .Prezint[ d-na contabil Cotescu

Diana.
D-na Contabil:Conform anexei I atasatalaprezentul proiect sunt detaliate incasarile
qi cheltuielile aferente trimestrului I.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 10

voturi pentru qi 1 ab{inere (d-l consilier Busuioc Gheorghe) este adoptatl
H.C.L. Berevoeqti nr,2l din 29.04.2022,
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4.Proiect de hotlr6re Irivind aprobarea Statutului comunei Berevoeqti, jude{ul
ArgeE.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre , referatul de aprobare al primarului comunei
Berevoeqti Ei raportul de specialitate .Prezintd d'na secretarLecaAndra.
D-I P6una:Toate materialele se pun pe grup qi din cdte amvdztt in regulament este

obligatoriu ca noi s[ studiem qi s5 ne spunem opiniile, atdtpe grup pdndla inceperea

Eedinlei in comisii cdt gi in timpul qedinfei.Consider cb statutul comunei este bine
intocmit cu cdteva recomandSri:in primul rdnd aveti un capitol cu descrierea
primarilor care au fost din 1996 incoace eu aq propune sd treceli primarii din 1990
incoace qi consilierii din 1992 gi in loc de partid sd treceli numele, in rest statutul
este foarte bine documentat, intocmit, eu pr0pun sd fie adoptat in forma aceasta.
D-l Busuioc:Din punct de vedere al societ[lii agricole , Asocialia Moqnenii?
D-l Pduna:D-l Dumitrescu
D-l Busuioc:$i Obgtea Berevoesti e altceva?
D-l Piuna:Da
D-l Busuioc: Steaua Munlilor?
D-l Pduna:Este o societate din Retevoiesti, funcfioneazdpe ruza comunei Berevoesti
D-l Busuioc:Obqtea SlSniceni?
D-l Primar:Au teren pe Berevoesti
D-l Busuioc:Ovi Mar?
D-l Primar:Este firma d lui Olteanu Gabriel
D-L Busuioc : Pdstrlv dria lzv orvl Bratiei?
D-I Primar:Administrator este Popa Silviu , are sediul social pe comuna Berevoegti.
D-l Busuioc:Adi Perfect?
D-l Pduna:D-l Andrei Petrescu
D-l Busuioc:Ad Foresta?
D-l Primar:Liviu Brag5.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotirdre qi cu L0
voturi pentru Ei I ab(inere (d-l consilier Busuioc Gheorghe) este adoptati
H.C.L. Berevoeqti nr,22 din 29.04.2022.
S.Proiect de hotlrflre privind aprobarea Regulamentului de organizare qi
func{ionare a Consiliului Local Berevoeqti.
Sunt prezentate: proiectul de hotdrdre ,referatul de aprobare al primarului comunei
Berevoeqti Ei raportul de specialitate .Prezintdd-na secretar LecaAndra
D-na Leca:Am primit o completare la acest regulament din partea d lui consilier
Bumbeneci Romic6.
D-na Secretar dd citire completdrii



D-l Schioapa:Eu dacd vreau s[ inregistrezpot sd inregistrez ,e publicd qedinla, nu o

sd filmdm
D-l Pislaru:Dacd vine o persoani , un invitat eu nu vreau sd fiu inregistrat de acea

persoan6.

D-l Busuioc:EEti persoand publicl
D-l Pduna:Am studiat cu foarte mare atenlie acest regulament, 1 am pus alSturi Ei de

celelalte regulamente pentru cd acesta vine cu niqte noutdti extraordinare care va
trebui sd ne schimbe activitatea la intregul Consiliu Local.In primul rdnd este vorba

de modul in care se va convoca incepdnd de astdzi, eu sper s5 fie aprobat pentru cd

este necesar sd fie aprobat, vine cu niEte precizdri qi lucruri clare ,atdtla modul de

organizare al qedinlelor, linerea qedinlelor, diSciplina in timpul qedinlelor, atribuliile
pe care le are preEedintele de qedin!6, sunt foarte clare acolo asupra modului in care

conduce qedinla , asupra modului de inscriere la cuvdnt a consilierilor, scrie clar in
regulament s.e dA cuv6ntul consilierilor in ordinea inscrierii la cuv6nt dupd care dacd

existd o problemd de clarificare se mai poate da un timp foarte scurt unui consilier
drept la replicd sau s[ precizeze anumite chestiuni care au r[mas
neclarificate.Atribulia comisiilor pe domenii de activitate.Acum se spune foarte clar

atribuliile fiecdrei comisii pi modul in care aceste comisii trebuie sd se intruneascd

in qedinj[ de lucru qi si intocmesci documente care prin grija secretarului comisiei
se trec clar intr un registru cu num6r de intrare.Vor fi niqte eviden{e foarte clare

incepdnd cu ,convo careaqedinJei care este obligatorie sd o facd preqedintele comisiei

care ya qi prezenta documentele de pe ordinea de zi, dupd care secretarul comisiei
va intocmi procesul verbal de qedinld, va intocmi avizul.Prezenta consilierilor la

gedinlele de comisie gi la qedinlele de lucru este obligatorie.E bine s5 respectdm orele

de convocare.Sper sd intrim gi noi in ritmul acesta impus de lege, si desfdgurdm

qedin{ele normal .in momentul in care puneli un punct pe ordinea de ziinparantezd
sd scrie{i qi avizul cdrei comisii este necesar gi aqa scdpdm de multe discu}ii.
D-l Busuioc:Am fEcut o solicitare prin care voiam sd schimbim mdcar ziua
qedinlei.S6 discutdm pentru gedinla urmitoare s[ se gdseascd o zi , ora sd fie OK
pentru toli consilerii.
D-l Schioapa:Lunea
D-l Primar:Da
D-l Schioapa:Ora 15 ar fi mai bine
D-l Pduna:Dacd, ne linem de aceste lucruri pe care le am primit o sE vedeli ce

operativi o s[ fim
D-l Primar:Ultima luni din lun6, ora 15

D-l Viceprimar:Da, este important sd venili toli
D-l Busuioc:Da, gdnditi vb gi ludm hot[rdrea luna viitoare
D-l Viceprimar:Da, acum doar discutdm



Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 10

voturi pentru qi I ab{inere (d-l consilier Busuioc Gheorghe) este adoptatl
H.C.L. Berevoeqti nr.23 din 29.04.2022.
6.Proiect de hotlrire privind aprobarea documenta{iei tehnico economice,

studiul de fezabilitate, devizul general qi indicatorii tehnico economici pentru
obiectivul Extindere retea de canalizare in comuna Berevoesti, judetul Arges.
Sunt prezentate: proiectul de hotlrdre , referatul de aprobare al primarului comunei

Berevoeqti qi raportul de specialitate .Prezintd d-na secretarLecaAndra
D-l Viceprimar:V am adus la cunoqtinlE strdzile pentru extindet'e, le am nominalizat,
devizul s a diminuat.
D-l Schioapa:Acolo la noi se mai continu[? '
D-l Viceprimar:Cu siguran{I da.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre 9i cu 10

voturi pentru qi 1 ab{inere (d-l consilier Busuioc Gheorghe) este adoptati
H.C.L. Berevoeqti nr.24 din 29,04.2022.
T.Proiect de hotlr6re privind participarea la Programul privind reducerea

emisiilor de gaze cu efect de seri in transporturi, prin promovarea
infrastructurii pentru vehiculele cu transport rutier nepoluant din punct de

vedere energetic:statii de reincircare pentru vehicule in localitl{i cu proiectul
Sta{ii de reincErcare pentru vehicule electrice in comuna Berevoeqti, jude(ul

Argeq qi aprobarea fazelor Nota conceptuall qi Tema de proiectare pentru
obiectivul de investitie Sta{ii de reinclrcare pentru vehicule electrice in comuna

Berevoeqti, jude{ut Argeq
Sunt prezentate: proiectul de hot[r6re , referatul de aprobare al primarului comunei

Berevoeqti Ei raportul de specialitate .Prezintdd-na secretar LecaAndra.
D-l Viceprimar:Pe Agenlia Fondului de Mediu de punem pentru acest proiect.Este

vorba de acele stalii de reincarcare auto pentru magini electrice.Vrem 4 stalii care

vor fi amplsate in zonaparcului de la M[neqti.Banii nu sunt de la noi.

D-l Busuioc:Este foarte bine.Comuna Schitu Goleqti din luna ianuarie au demarat qi

este foarte bine.Nu'am inteles punctele!
D-l Viceprimar:Un punct are dou[ stalii.Vom face dou[ puncte ,unul infa\aparcului
de la Mdneqti gi unul unde era platforma de gunoi.
Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hot[rdre Ei cu 10

voturi pentru qi 1 ab{inere (d-l consilier Busuioc Gheorghe) este adoptatl
H.C.L. Berevoegti nr.25 din 29.04.2022.
8.Proiect de hot[rire privind aprobarea proiectului Centru Comunitar
Integrat in comuna Berevoeqti, jude{ul Argeq.
Sunt prezentate: proiectul de hotdr6re , referatul de aprobare al primarului comunei

BerevoeEti qi raportul de specialitate .Prezintdd-na secretar LecaAndra.



D-l Primar:La nivel de lard am fost nominalizati, sunt fonduri guvernamentale de

100mii euro, cofinantarea noastrd este de 2o/o.LaRemizd vrem sd facem acest Centru

Comunitar Integrat qi cu siguranld va fi o investilie benefic[ pentru comun6.

Nemaifiind disculii la acest punct, este supus la vot proiectul de hotdrdre qi cu 10

voturi pentru Ei 1 ab{inere (d-l consilier Busuioc Gheorghe) este adoptatl
H.C.L. Berevoeqti nr.26 din 29.04.2022.
9.Diverse
D-l Schioapa:Sunt funclionale camerele de luat vedere.

DJ Viceprimar:Proiectul este in derulare, camerele fiImeazd ia ora actuald.Cdt de

curdnd va fi montat in Prim[rie un monitor.
D-l Schioapa:Sd functioneze online, nu se poate?

D-l Viceprimar:Nu ili dreptul legea.

D-l Schioapa:In Mioveni amvdnfi cd se poate

D-l Nimard:Avem sesiz[ri de la cetdlenii cu puntea de la Ivagti, s a rupt scdndura

D-l Primar:Vom merge luni, cu siguranlI o repardm.

D-l Schio apa:LaGdmicegti cine a pus porqi de beton unde voiam noi inilial sd facem

terenul?
D-l Viceprimar:Le a montat d I director pentru qcoal6, terenul qtili I am relocat

D-l Schioapa:Ne'apuc6m de treabd acolo?Materialele le avem, cOt mai agteptdm?

D-l Viceprimar:Iese cadastrul qi ii dim drumul la lucrare
D-l Nimard,:Eraun stop la interseclie ,acum nu mai este

D-l Viceprimar:Vom achiziiiona semne de circulatie
D-l Busuioc:Am o sesizare de fEcut, anun! Primdria cd Proca Andrei a tdiat acum

cdteva zile aininii de la platforma de gunoi.A luat2 tractoare, unul I a dus la el acas6

si unul la Dumitrescu Ovidiu.Am fEcut eu vreo sesizare la prim[rie cd el exploateazd
!^

din ap6,nu.in Olelu este o problem[ cu drumul , Pe ldngd Ecoa16.

D-l Viceprimar:$tim, acolo este o zondmldqtinoasd.
D-l Busuioc:La gedinla aceasta eu nu am votat la niciun punct, pdnd nu md

documentez, ert m am ablinut la toate punctele.

D-l preqedinte d5 citire sesizlrii d nei Moiceanu Adela.
D-l Pislaru:SE facem o comisie
D-l Primar:Da, formali o comisie din 4 consilieri, sd meargdla fala locului;i cu

executivul primiriei Ei sd ia mdsurile legale ce se impun.
Se stabileEte comisia formati din d -nii consilieri Busuioc Gheorghe, Bumbeneci

Romica, Nimard Vasile, Mazilu Ionel qi d 1 Ivaqcu Gheorghe mecanic

pompe.Comisia se va deplasa la d na Moiceanu Adela in data de 02.05.2022 Qoi)oru
8.

D-l Vintild (invitat):A adus mama acum ceva timp o copie de pe actul vechi Ei a

dispdrut copia.
D-l Primar:Cui a dat copia?



D-l Vintild (invitat):Nu Etiu
D-l Primar:Sd spun[ cuia dat o
D-l VintilS (invitat):gi apoi s a ldudat Andrei c5 este copia la el qi el m[ d[ in judecati
cd lui nu ii iese pdmdntul
D-l Primar:Eu nu am auzit aqa ceva
D-l Vintild (invitat):A dat o jos la d na Luminila sau nu qtiu cui
D-l Primar:Venili luni dimineala Ei vedem care este situalia.Dvs aveli cadastru

acolo..Dacd a dat o cuiva din primarie trebuie sd fie.Salariatul primdriei nu poate sd

dea documente altei persoane
D-l VintilS (invitat):Da, dumnealui zice cdnu i iese pimAntul.Cum a putut sd facd el

acte peste pim6ntul meu?! '
D-l Primar:Nu are acte acolo.Are act doar pentru 1000mp

D-l Vintili (invitat):$i cum si fac eu sd mi recuprez gtddina?

D-l Primar:Si mergeli in instanld, i am explicat mamei dvs, pl6ngere penald c[ va

ocupat gridina abuziv
D-l Vintild (invitat):Nu putefi s[ faceli o comisie s[ se deplasezelafala locului?
D-l Busuioc: DacS ne vedem joi putem merge Ei acolo
D-l Primar:Da, putefi merge dacd tot ali f6cut comisia, vedeli care este situalia

D-na Schioapa(invitat):Eu vreau sd Etiu cdt mai dureazd, p6nd la frnalizarea
proiectului cu lumina?!
D-l Viceprimar:Incepdnd cu data de 11, are termen 2 sdptdmini
D-l PrimarDa, pentru releaua public6, dupd aceea este obligalia dvs sd faceli cerere

cdtre CEZ sdpuneli partidd noud gi sd vd branqeze.

Nemaifiind disculii in Eedinla de astdzi, pregedintele de qedinld declard

inchise lucrdrile acesteia.

$edinla se incheie in jurul orei 1610.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Secretarferyeral ,
LecSfftdra
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